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§ 47 Skrivelse om ökad sjukfrånvaro 

- Inkommen Skrivelse, Alliansen (Moderaterna och 

Liberalerna, samt Centerparitet och Kristdemokraterna som 

sina ersättaryttranden) 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger stadsdelsförvaltningen i uppdrag att 

utreda vad som anförs i bilaga. 

 

Förslag till beslut 

Ledamoten Elisabeth Johnson (M) anmäler för Alliansen 

(Moderaterna, Liberalerna samt Centerpartiet och 

Kristdemokraterna som sina ersättaryttranden) ett förslag till 

beslut enligt bilaga.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Lorena Delgado (V) hör bifall till förslag till 

beslut enligt bilaga.  
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Bilaga: Skrivelse, Alliansen (Moderaterna, Liberalerna samt 

Centerpartiet och Kristdemokraterna som sina 

ersättaryttranden) 

 

 

2015-11-26 

 

Skrivelse om ökad sjukfrånvaro 

 

Elisabeth Johnson m.fl. (M)  

Jan Jönsson (L) mfl 

Erik Sihlberg (C) 

Thomas Flank (KD) 

 

 

I tertialrapporteringen för Skärholmen kan vi för sjukfrånvaron 

läsa att periodens utfall är 7,4 procent och att det för 2014 var 7,1 

procent.  Årsmålet är 6,7 %. 

 

Den rödgrönrosa majoriteten har som mål att Stockholms stad 

ska vara en bra arbetsgivare. Därför är det beklämmande att i 

tertialrapporteringen kunna läsa att den totala sjukfrånvaron 

har ökat under det rödgrönrosa styret av i Skärholmen.  

 

Det är ett generellt problem i staden: sjukfrånvaron har ökat i 

samtliga nämnder och i samtliga redovisade grupper, men 

särskilt oroväckande är den starka ökningen av kvinnors 

sjukfrånvaro.  Inte minst ur ett jämställdhetsperspektiv är detta 

en oerhört viktig fråga. Att den rödgrönrosa majoriteten då 

helt saknar svar på hur denna utveckling ska vändas är 

beklagligt.  

 

Återigen blir det tydligt att det bakom den högstämda 

retoriken är helt tomt på konkreta politiska förslag.  

 

Vi vill därför att förvaltningen utreder: 

 

 

1. Vilka insatser har vidtagits och kommer att vidtas för 

att få ned sjukfrånvaron inom stadsdelens 

verksamheter? 

2. Vilka åtgärder har vidtagit för att utreda de långsiktiga 

konsekvenserna av sjukfrånvaron för stadsdelen? 

 


